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Der afholdes Skolebestyrelsesmøde tirsdag  14.01.2025 kl. 17.30 i personalerummet. 

 

 

Referent:  

 

Dirigent:  

 

Fraværende:  

 

Anja Mikolajek 

 

Camilla Ankerkilde 

 

Ole Wedel-Brandt, Maria 

Schou, Daniel Petrera & 

Katja Carstensen 

Dagsorden: 

 

 

1368  

Velkommen til nye medlemmer af skolebestyrelsen 

a. Velkommen til Nadja og Katrina der indtræder som or-

dinære forældrevalgte medlemmer af skolebestyrelsen i 

perioden frem til den 31/7-26 

b. Præsentationsrunde 

 

 

 

 

 

De nye medlemmer blev budt 

velkommen. 

1369 

Godkendelse af referat fra skolebestyrelsesmødet den  

12/11-2024 

a. Referatet er vedlagt som bilag 

 

1370 

Orientering fra ledelse i skole og sfo (orientering) 10 min. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Referatet blev godkendt. 

 

 

 

 

Lars Halmø orienterede om 

følgende: 

• Børne- og Ungeudval-

get har været på besøg 

og set overgangen fra 

skole til SFO. 

• Sara de Masi kommer 

på besøg/i praktik d. 

23/1-25. 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1371 

Princip for undervisningen organisering på Ishøj Skole 

(drøftelse og beslutning) 15 min.  

a. Dette princip er et såkaldt ”skal-princip”.  

b. I forbindelse med ”Folkeskolens Kvalitetsprogram” har 

folketinget den 13/12-24 vedtaget en rækker ændringer 

og nye tiltag i folkeskoleloven der ændrer på bl.a. under-

visningens organisering 

c. Forslag fra ledelsen: Princip for undervisningens organi-

sering suspenderes midlertidigt indtil et nyt/revideret 

princip på området er udarbejdet. Et princip der følger 

ændringerne i folkeskoleloven samt intentionerne med 

”Folkeskolens kvalitetsprogram”. Ledelsen vil foreligge 

• Begge indgange i ind-

skolingshuset åbnes i 

næste uge. 

• Der afholdes pt. ter-

minsprøver i 9. kl. 

• Der er blevet ansøgt 

om instrumenter og 

kursus i den morgen-

sangspulje, man har 

kunnet ansøge om an-

del i. 

• Vi har ansøgt og fået 

96.000 kr. fra Projekt 

Læselyst. 

• Legepladsen er blevet 

åbnet. 

• Julecuppen var en god 

dag. 

• Sidste skoledag før jul 

forløb fint, og der var 

ros fra kirken. 

• Den 17/1-25 er der 

workshop om fritids-

pædagogikken. 

• 31/1-25 er SFOens 

nytårsfest. 

• Der er kommet mere 

struktur i hverdagen i 

SFOen. 

• Man er kommet på 

plads i indskolingshu-

set. 

• De sidste indkøb kom-

mer i uge 6. 

 

 

Skolebestyrelsen besluttede 

at suspendere princippet, til 

ledelsen kommer med et nyt 

oplæg til undervisningens or-

ganisering. 

 

 

 

 

 

 



  

et forslag til nyt/revideret princip for skolebestyrelsen 

når det er muligt.  

 

 

 

 

 

1372 

Folkeskolens Kvalitetsprogram (orientering, drøftelse og 

beslutning) 45 min.  

a. En gennemgang af de væsentligste initiativer og ændrin-

ger for dette og kommende skoleår 

b. Hvordan arbejder vi lokalt her på skolen og kommunalt 

med nogle af initiativerne 

c. Hvilken holdning har skolebestyrelsen til karakterer i 6. 

og 7. klasse? 

d. Tidsplan over de væsentligste initiativer for skoleåret 

24/25 og 25/26 er vedlagt.  

 

 

 

 

 

 

1373 

Nyt fra elevrådet (orientering og drøftelse) 10 min.  

 

 

 

 

 

 

 

1374 

Meddelelser fra (orientering) 10 min.  

a. Skolebestyrelsen 

b. Medarbejderne 

c. Byrådet/Børne -og Undervisningsudvalget 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

a. & b. 

Lars Halmø redegjorde for 

Folkeskolens Kvalitetspro-

gram, og hvordan vi arbejder 

med det kommunalt og på Is-

høj Skole. 

 

c. 

Skolebestyrelsen vedtog, at 

der ikke gives karakterer i 6. 

og 7. klasse på Ishøj Skole. 

 

d. 

Lars Halmø gennemgik tids-

planen. 

 

 

Der har været afholdt et elev-

rådsmøde. 

Villads Bohlbro fortalte, at 

han igen havde talt med 

Rikke om kantinen. Hun op-

levede, at der var sket en 

bedring mht. oprydning. 

 

 

a. 

• Camilla Ankerkilde 

fortalte, at Cecilie 

Malling havde fået en 

gave af skolebestyrel-

sen for sit fine arbejde 

med skolebladet. Ceci-

lie fortsætter med at 

lave bladet. 

 

b. 

• AKT-teamet er ved at 

etablere ”Hjerterum” 

for 0. – 4. kl. Det 



  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

1375 

Eventuelt 5 min. 

 

 

 

1376 

Evaluering af skolebestyrelsesmødet 5 min.  

 

1377 

Lukket møde 

a. Der er pt. ingen særskilt dagsorden til dette punkt. 

 

placerer på første sal i 

den røde villa nærmest 

indskolingshuset, det 

er en udløber af arbej-

det med stærke fælles-

skaber. 

• SFO 1 og 2 har dage, 

hvor de arbejder sam-

men. 

• Pårørendeaftner 

 

c. 

• Intet 

 

 

Lars Halmø nævnte, at der er 

en mulighed for, at vi får to 

0. klasser i skoleåret 25/26. 

 

 

Fint møde. 

 

 

 

Intet. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Kommende skolebestyrelsesmøder – skoleåret 2025/2026 

11/2, 11/3, 8/4, 13/5, 10/6 

 

 


